



2025 ICF World Championships **Pardubice – Czech Republic – Parking**

Dear President,

In order to best prepare your visit to the site of the next ICF 2025 World Championships which will take place from November 7 to 9, 2025 in Pardubice (Czech Republic), it is essential for the organizer to know the number of vehicles by type that will be camping on the race site (Motorhomes, Caravans, Vans, Tents, Cars).

This must be done before : July 30, 2025

According to the attached Excel spreadsheet, please send to the following email address: canicross.suisse@gmail.com

Participants will be seated by nationality as they arrive; reservations will therefore not be possible.

Note: Those who sleep off-site and are only attending their race do not pay for parking.

We remain at your disposal for any additional information.

Thank you for your help.

Yours sincerely,

Yvon Lasbleiz. (President)



Championnats du Monde ICF 2025 **Pardubice– République Tchèque -Stationnements**

Chère Présidente, cher Président

Afin de la préparer de la meilleure manière votre venue sur le site des prochains Championnats du Monde ICF 2025 qui se dérouleront du 7 au 9 novembre 2025 à Pardubice (République Tchèque) il est indispensable pour l'organisateur de connaître le nombre de véhicules par type qui camperont sur le site de la course (Camping-cars, Caravanes, Vans, Tentes, Voitures).

Ceci avant le : 30 juillet 2025

Selon le tableau Excel ci-joint à l'adresse mail suivante : canicross.suisse@gmail.com

Les participants seront placés par nationalité au fur et à mesure de leur arrivée ; il ne sera donc pas possible de réserver.

Précision : Ceux qui dorment en dehors du site et se rendent uniquement à leur course ne paient pas de parking

Nous restons à votre disposition pour tout renseignement complémentaire

En vous remerciant pour votre aide

Sportivement

Yvon Lasbleiz. (Président)

